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Binnen de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu hebben enkele 
fracties de behoefte om enkele vragen en opmerkingen voor te leggen 
over het ontwerpbesluit tot wijziging van het Activiteitenbesluit milieu-
beheer, het Besluit omgevingsrecht en enkele andere besluiten (nieuwe 
activiteiten en herstel van gebreken van wetstechnische en inhoudelijk 
ondergeschikte aard) d.d. 7 mei 2013 (Kamerstuk 29 383-210). 

De voorzitter van de commissie
Paulus  Jansen 
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Inleiding 

De leden van de VVD-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van het ontwerpbesluit en hebben geen behoefte tot het stellen van 
verdere vragen. 

De leden van de PvdA-fractie hebben met interesse kennisgenomen van 
het ontwerpbesluit tot wijziging van het Activiteitenbesluit milieubeheer 
en het Besluit omgevingsrecht en hebben nog een aantal vragen waarop 
ze de staatssecretaris verzoeken in te gaan. 

De leden van de D66-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van het genoemde ontwerpbesluit en willen de staatsecretaris nog enkele 
vragen voorleggen. 

Aanleiding 

De leden van de PvdA-fractie verzoeken de staatssecretaris nader in te 
gaan op de redenen waarom het bedrijfsleven en het bevoegd gezag met 
betrekking tot de waterzuiveringsinstallaties niet wensen te wachten op 
een volgende wijziging van het Activiteitenbesluit (waarmee nieuwe 
bedrijfstakken onder algemene regels worden gebracht). 

Wijziging in verband met de Waterwet (zuiveringtechnische 
werken) 

De leden van de PvdA-fractie verzoeken de staatssecretaris om nadere 
informatie te verstrekken over het aantal (en percentage) zuiveringtech-
nische werken dat, vanwege de uit de Europese richtlijn industriële 
emissies voortvloeiende verplichting tot het opstellen van een milieuef-
fectrapport, omgevingsvergunningplichtig blijft. Deze leden vragen voorts 
wat de kwalitatieve verbeteringen zijn van dit wijzigingsbesluit ten opzicht 
van het huidige regime van lozingsvergunningen. 

De leden van de D66-fractie constateren dat het voorliggend besluit ertoe 
leidt dat sommige zuiveringtechnische werken niet langer vergunnings-
plichtig zijn. Waardoor komt dit onderscheid, zo vragen deze leden. Kan 
de staatssecretaris motiveren waarom sommige zuiveringtechnische 
werken niet meer vergunningplichtig hoeven te zijn? Kan het loslaten van 
de vergunningsplicht negatieve consequenties of verhoogde risico’s voor 
het milieu met zich meebrengen? Op welke manier zal er bij de zuivering-
technische werken nu gehandhaafd worden? 

Demontagebedrijven voor tweewielige motorvoertuigen 

De leden van de PvdA-fractie zijn benieuwd of er een evaluatie 
beschikbaar is van de milieueffecten die de invoering van de omgevings-
vergunning beperkte milieutoets (OBM) voor het demonteren van 
autowrakken per 1 januari 2011 sindsdien heeft gehad. 

Artikelsgewijs 

Artikel I 

Onderdeel E 

De leden van de D66-fractie vragen de staatssecretaris of zij voornemens 
is bij lozing van stedelijk afvalwater grenswaarden in te stellen voor de 
hoeveelheid medicijnresten in het water, dan wel een maximale 
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hoeveelheid, en daarvoor vervolgens ook een immissietoets in te stellen 
om op die manier de waterkwaliteit veilig te stellen. 

Onderdeel S 

Artikel 3.5e 

De leden van de D66-fractie vragen de staatssecretaris hoe zij staat 
tegenover het opnemen van medicijnresten in de richtlijn stedelijk 
afvalwater (Richtlijn 91/271/EEG van de Raad van de Europese Gemeen-
schappen van 21 mei 1991 inzake de behandeling van stedelijk afvalwater 
(PbEG L 135), dan wel de Kaderrichtlijn Water (Richtlijn 2000/60/EG van 
het Europees Parlement en de Raad van de Europese Unie van 23 oktober 
2000 tot vaststelling van een kader voor communautaire maatregelen 
betreffende het waterbeleid (PbEG L 327). De genoemde leden vragen de 
staatssecretaris voorts uit te leggen wat de mogelijkheid is dat zuiverings-
technische werken medicijnresten uit de stedelijke afvalwaterstroom 
halen. Zijn hiervoor reeds Beste Beschikbare Technieken, of wordt hier 
onderzoek naar verricht? 

De genoemde leden constateren dat er wordt opgemerkt dat de 
mogelijkheid bestaat dat fosfor wordt teruggewonnen. Kan de staatsse-
cretaris aangeven hoe groot deze mogelijkheid is, en om welke volumes 
het gaat? Welke belemmeringen zijn er voor het eventueel terugwinnen 
van fosfor?
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